
JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2008. szeptember 8-
án 16 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről. 

Jelen vannak:

Márok Csaba polgármester
Cseke Ottó képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Szántó István képviselő
Salgó József képviselő
Tarány Sándor képviselő
Töttős Tibor képviselő
Borbély Anikó aljegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba     polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
11  fővel  határozatképes.  Külön  tisztelettel  köszönti  Budavári  Árpád  urat,  Dunaújváros 
rendőrkapitányát.  A rendkívüli  ülés témája - a pénteken történt halálos kimenetelű baleset 
történései - mindenki előtt ismeretes. Indokoltságát az adja, hogy a mai ülésen a testületnek 
ki  kell  alakítania  állásfoglalását  az  eseményekkel  kapcsolatban.  A  közlekedési  baleset 
kivizsgálása a rendőrség feladata, ez nem tartozik a testület hatáskörébe, de az önbíráskodást 
nem  lehet  szó  nélkül  hagyni.  Felkéri  Budavári  Árpád  urat,  tájékoztassa  a  testületet  a 
történtekről és a következő időszak várható lépéseiről. 

Budavári  Árpád rendőrkapitány  röviden  ismerteti  a  pénteki  eseményeket,  melyben  egy 
személygépkocsi  és  egy  motor  ütközött  össze,  valamint  tájékoztat  a  kiérkező  rendőr 
intézkedéséről, melynek köszönhetően nem történt súlyosabb esemény, melyet már mindenki 
tud. A leadott figyelmeztető lövéseket kivizsgálták, megállapították annak jogszerűségét. A 
Fejér  Megyei  Rendőrkapitány  támogatta  azon  kérését,  hogy  megerősített  rendőri  jelenlét 
legyen a településen egészen addig,  amíg ez szükséges. A továbbiakban szívesen válaszol 
kérdésekre a nyomozás érdekeinek szem előtt tartásával.

Kérdést  tettek  fel:  Márok  Csaba  polgármester,  Kis  Attila,  Horváth  László,  Molnárné 
Troppert Mária képviselők. 

A Hír TV riportere megjelent az ülésteremben és a képviselőtestület engedélyét kérte ahhoz, 
hogy az ülésen forgathasson, vagy esetleg kamera nélkül a riporter jelen lehessen. 

Márok  Csaba     polgármester  kijelentette,  hogy  a  teremben  nem  forgathatnak,  a  riporter 
jelenlétének lehetőségéről a képviselőtestület szavazatát kérte. 
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A képviselőtestület 8 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

73/2008. (IX. 08.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete  a Hír TV riporterének 
testületi ülésen való jelenlétét elutasította.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

A Hír TV riportere a testület  döntését  tudomásul vette és elhagyta a termet.  Ezt követően 
Budavári Árpád megbízott rendőrkapitány a feltett kérdésekre válaszolt.

Budavári  Árpád megbízott  rendőrkapitány  elmondja,  hogy  jelenleg  nincs  olyan 
információja, hogy a helyzet súlyosabbá válna. Péntek éjjel megkereste a romákat, kifejezte 
részvétét  a családnak és kérte,  hogy Mezőfalva rendesen élhesse tovább életét.  Úgy látta, 
hogy a virrasztások nyugodtan folynak, a temetést pedig a rendőrség figyelni fogja. A történés 
nem  csak  mezőfalvi  jelenség,  volt  már  máshol  is  ilyen  példa.  Ígéretet  tesz  arra,  hogy 
Mezőfalván ősztől két rendőr lesz, akikkel együtt fognak működni más település rendőrei és a 
szabálysértőket  következetesen,  szigorúan és  törvényesen  fogják kezelni.  A temetésre  sok 
ember várható, a rendet biztosítani fogják úgy, hogy közben a kegyeleti jogok ne sérüljenek. 

Márok Csaba     polgármester köszöni a tájékoztatást és a kérdésekre adott válaszokat.

Budavári Árpád megbízott rendőrkapitány távozott az ülésről.

Szántó István képviselő elmondja, hogy az utóbbi időben ez a testület nagyon sokat küzdött 
azért,  hogy a  falu  előbbre  lépjen,  ez  az eset  azonban rossz  fényt  vet  a  településre.  Jelen 
pillanatban  a  média  sajnos  nem  a  sikereinkről  cikkezik.  Önkormányzatunknak  kicsi  a 
mozgástere,  mégis  reagálni  kell  a  kialakult  helyzetre.  Sajnos a  bekövetkezett  eseménynek 
országszerte voltak már előzményei, amelyekre a társadalom nem megfelelően reagált. 

Csizmadia Imre képviselő véleménye, hogy a gyászban egységesnek kell lenni, ugyanakkor 
az önbíráskodást el kell utasítani.

Horváth László képviselő kiegészíti az elhangzottakat azzal, hogy a képviselőtestület minden 
törvényes eszközt megkeres a törvények betartására.

Márok Csaba     polgármester megkérdezi a jelenlévő Molnár Józsefet, a CKÖ vezetőjét, hogy 
mondja el, hogyan értékeli az eseményeket a cigányság.

Molnár József a CKÖ elnöke tájékoztat arról, hogy a cigány lakosság is tudni szeretné, mi 
történt pontosan. Az ő véleményük az, hogy csak a motor vezetője volt a hibás. Az erőszakot 
a baleset váltotta ki. Véleménye szerint, ha őt időben értesítik, akkor tudott volna segíteni az 
önbíráskodás megfékezésében. 
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Márok Csaba     polgármester megköszöni az együttműködő munkát és kéri a CKÖ elnökét, 
hogy tolmácsolja az elhunyt kislány családja felé a testület őszinte részvétét. 
Javasolja,  hogy  a  képviselőtestület  határozatban  tegyen  nyilatkozatot  arról,  hogy  a 
képviselőtestület részvétét fejezi ki az elhunyt  kislány családjának és az esetben megsérült 
személyeknek, valamint azt,  hogy a testület  elutasítja az önbíráskodást és az erőszakot,  az 
üggyel kapcsolatosan pedig a továbbiakban semmilyen sajtónyilatkozatot nem ad, nem vesz 
részt sem riportokban, sem televízió-közvetítésekben. 

A képviselőtestület  a  javaslatot  10  igen  szavazattal  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  és  az 
alábbi határozatot hozta:

74/2008. (IX. 08.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  részvétét  fejezi  ki  a 
halálos kimenetelű közlekedési balesetben elhunyt 14 éves kislány családjának. Együtt 
érez az esetben megsérült személyekkel. 

A  képviselőtestület  elutasít  és  elhatárolódik  minden  olyan  cselekménytől,  melyben 
egyes személyek jogot formálnak az önbíráskodásra, vélt vagy valós sérelmeiket 

erőszakos  úton  kívánják  megtorolni.  Minden  eszközt  felhasznál  arra,  hogy  a 
törvényességnek érvényt szerezzen Mezőfalva területén.

A  képviselőtestület  az  üggyel  kapcsolatban  további  sajtónyilatkozatokban,  TV 
riportokban és közvetítésekben nem kíván részt venni. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Salgó József képviselő megérkezett!

Márok Csaba     polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta.

K.m.f.

Borbély Anikó Márok Csaba 
    aljegyző    polgármester
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